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U nazočnosti župana Varaždinske županije Anđelka Stričaka, saborskog zastupnika i

gradonačelnika Ludbrega Dubravka Bilića, županijskog pročelnika za prosvjetu,

kulturu i sport dr.sc. Miroslava Huđeka, županijskih te gradskih vijećnika i članova

školskog odbora upriličeno je potpisivanje Ugovora o izvođenju radova na obnovi

školske sportske dvorane u Ludbregu, a ugovor su potpisali ravnatelj Osnovne škole

Ludbreg Tihomir Horvat i predstavnik izvođača radova, tvrtke OPREMA PIT d.o.o.

Alen Sabol.

Radovi obnove uključuju pripremne, zidarske i soboslikarske, ali i krovopokrivačke,

limarske i podopolagačke radove, uz zamjenu PVC stolarije.

Tihomir Horvat, ravnatelj osnovne škole Ludbreg izrazio je veliko zadovoljstvo što se

kreće u realizaciju obnove i uređenja dvorane.



-U ovoj sportskoj dvorani nastavu tjelesnog odgoja pohađaju učenici razredne

nastave, odnosno učenici od sedme do desete godine starosti. Dvorana će se

uskoro obnoviti i urediti, zamijenit će se vanjska stolarija, ugraditi hidroizolacija,

ugraditi novi parket te će se obnoviti oštećeni dijelovi zidne i stropne konstrukcije.

Rekonstrukcijom će se poboljšati organizacija i funkcionalnost same škole te će se

poboljšati efikasnost provođenja školskih aktivnosti. Koristim priliku da se zahvalim

Varaždinskoj županiji i županu na financiranju ovog projekta. - rekao je ravnatelj

Horvat.

Župan Varaždinske županije Anđelko Stričak je naglasio kako će Osnovna škola

Ludbreg nakon niza provedenih investicija zasjati novim sjajem.

-Prilikom prvog posjeta Osnovnoj školi Ludbreg u razgovoru s ravnateljem, te

zaposlenicima škole zaključili smo da bi bilo dobro školu obnoviti. S resornim

pročelnikom Huđekom dogovorili smo da se ulaganja u obnovu škole koja je treća po

broju učenika u našoj Županiji odvija u četiri faze. Najprije smo prišli zamjeni

elektroinstalacija, zatim obnovi unutrašnjosti škole, slijedi uređenje dvorane, a

slijedeće godine nas očekuje obnova fasade. Nakon ova četiri koraka tj. faze

Osnovna škola Ludbreg će zasjati kao nova na radost svih njenih učenika te

zaposlenika. Naši učenici i nastavnici zaslužuju najbolje uvjete, a mi kao osnivač

škola činimo sve da im to i osiguramo. Osim izgradnje i uređenja škola vodimo brigu

o njihovom opremanju te o edukacijama svih naših profesora, nastavnika i

odgajatelja- istaknuo je župan Stričak.

Gradonačelnik Ludbrega Dubravko Bilić zahvalio se Varaždinskoj županiji na

ulaganju naznačivši pritom vrlo dobru suradnju između Grada Ludbrega i

Varaždinske županije na nizu projekata.

-Potpisivanje ovog ugovora osigurava nam još jedno ulaganje u našu Osnovnu

školu. Županija je odlučila sanirati malu sportsku dvoranu koja je već dugi niz godina

određeni sigurnosni problem. Kao što je i župan Stričak naglasio, u ovom

mandatnom razdoblju škola će biti u potpunosti obnovljena, spremna za nove

sadržaje i drago nam je će naši učenici, a ima ih oko 800 imati najbolje uvjete za



školovanje- rekao je Bilić zahvalivši se Varaždinskoj županiji na ulaganju te izrazivši

nadu u daljnju kvalitetnu suradnju između Grada Ludbrega i Varaždinske županije.

Nakon potpisivanja ugovora, župan Stričak je u pratnji gradonačelnika Bilića obišao

sudionike 1. koordinacijskog sastanka u sklopu Bilateralne inicijative s regionalnim

znanstvenim centrima koji se održava u LORI centru.












